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A nyomorúságról csak végtelen tisztelettel szabad beszélni

Vecsei Miklós a hajléktalan embereket érintõ döntésekrõl

?Aki a hajléktalanok érdekeit akarja képviselni, annak a közösség céljait is érteni kell?- mondta Vecsei Miklós a Magyar

Máltai Szeretetszolgálat alelnöke a Magyar Nemzetnek adott interjújában. Véleménye szerint rossz úton jár az, aki az

Alkotmánybíróság hajléktalanokat érintõ döntését úgy értelmezi: mostantól szabad az utcán élni. A határozatból inkább azt

kellene kiolvasni: mindenkinek joga van méltó emberi élethez, joga van megfelelõ segítséghez jutni és túlélni az éjszakát.  

Az alelnök kitért arra is, hogy az Alkotmánybíróság hajléktalan embereket érintõ döntésének az az üzenete, hogy mindenkinek joga

van a méltó emberi élethez, joga van megfelelõ segítséghez jutni és túlélni az éjszakát. Az elmúlt két év eredményeit összefoglalva

Vecsei Miklós azt mondta, hogy soha nem látott együttmûködés indult a rendõrség, a mentõk és a szociális munkások között. Mindig

kézenfekvõ volt, hogy kinek mi a feladata. A Szeretetszolgálat alelnöke azt is hozzátette, hogy Budapest bármely aluljárójában élõ

hajléktalan embernek nagyobb a túlélési esélye, mint egy szegénytelepen élõ kisgyereknek, aki alkoholbeteg szüleivel él.

 A teljes interjút itt olvasható.

Vecsei Miklós november 30-án az M1 Este címû mûsorának vendége volt, az interjú itt látható.

1/1

http://www.maltai.hu/data/editor/staticpages_4_/magyar_nemzet_interju.pdf
http://videotar.mtv.hu/Videok/2012/11/30/22/Eletbe_lep_a_kilakoltatasi_moratorium_es_hogyan_lehet.aspx

